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 Încheiat azi 24.08.2015 orele 10,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna august 
conform convocatorului înregistrat la nr.2894/20.08.2015. 
 La sedinta sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,d-na Dicu  fiind absentă 
motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al sedinţei anterioare .Nefiind este aprobat cu 10 voturi pentru. 
 Dl.  preşedinte prezintă ordinea de zi ,după care o supune spre aprobare .Este 
aprobată cu unanimitate de voturi. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea scoaterii la licitaţie publică a investiţiei 
Prima infiinţare reţea publică de apă uzată (canalizare şi statie de epurare) în satele 
Cungrea,Oteştii de Jos şi Cepeşti,comuna Cungrea,jud.Olt. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Stancana Gheorghe 
2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea plăţii onorariului expertului Marinescu 
Marian. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Andronie Gabriela 
3.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela 
4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea încheierii unui contract de prestări 
servicii cu firma S.C.IVECO TRUCK SERVICES şi  aprobarea plăţii pieselor de 
schimb şi a reparaţiei buldo-excavatorului din dotare. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Preduţ Florian Cosmin 
  5.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 După prezentarea referatului se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.primar:Referitor la plata onorariului expertului,vreau să vă anunţ că s-a 
stabilit 100 de lei/fântână,deci 2300 de lei. 
 Se înscrie dl.Popa, lista rămânând deschisă. 
 Dl.Popa:Să fiu sincer nu am crezut că o să trăiesc să văd o licitaţie pentru o 
lucrare de aşa amploare să rămână şi copiilor şi urmaşilor noştri.Când se va definitiva, 
localitatea noastră se va putea înscrie în rândul celor apropiate de Europa.Prin efectul 
acestei lucrări,nu ne mai rămâne decât să găsim un edil,care să înceapă o acţiune de 
înfumuseţare a comunei, de igienizare a localităţii etc.Suma,la început pare mare, dar 
cofinanţarea de 5,25% nu depăşeşte 250.000 lei.Atâţia bani s-au dus pe apa 
sâmbetii!Trebuie să stabilim o listă de priorităţi.Ţin minte că în al doilea mandat al 
domnului Stancana s-a iniţiat contractul cu şcoala.Au trecut 10 ani până la începerea 
lucrărilor pentru că eram mereu pe locurile 5-6.Acum suntem una din localităţile cu 
cele mai moderne locaţii pentru şcoală.Cu toată dragostea votez pentru binele 
localităţii. 
 Cu buldo-excavatorul ,am înţeles că îl avem de 9 ani şi jumătate.Una e să-l ţii în 
curte şi alta e să-l utilizezi.Nu pot face aprecieri de preţ,pentru că nu sunt de 
specialitate,dar ştiu că nu poţi intra în iarnă fără el.Pe vremea când l-am cumpărat era  
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primar tot domnul Stancana .Atunci credeam că e o mare realizare.Iarna nu se poate 
fără el,dar acum nici vara.E necesar pentru a  interveni pe drumuri  şi gârle,la 
amenajarea drumurilor comunale, la cele  de pe platou.Rog primăria să aibă în vedere 
că începe campania agricolă de toamnă şi e necesar ca drumurile de acces cu căruţe şi 
utilaje agricole să fie amenajate ,să nu mai ocolescă cetăţenii 10 km pentru a culege 
roadele.Sunt de acord şi cu buldo-excavatorul că există sustenabilitate şi în bugetul 
local. 
 Sunt de acord şi cu rectificarea bugetului. 
 Cu raportul de expertiză, eu nu-mi retrag părerile.Era nevoie de o astfel de 
socoteală mai de mult.Să se termine cu discuţiile astea.Dacă au fost făcute bine să se 
pună capac,dacă  nu, să răspundă cine le-a făcut rău. 
 Dl.Nicolescu:Consider că lucrările de canalizare sunt binevenite,pentru că apa şi 
canalizarea înseamnă un semn de civilizaţie.Să sperăm că lucrările vor fi demarate cât 
mai curând.Sunt multe dicuţii că va funcţiona sau nu,că terenul va avea nevoie de 
pompe pentru repompare.În anul 1969 s-a zburat pe lună şi eu nu cred că acum în anul 
2015 nu putem face o canalizare. 
 Cu raportul de expertiză asta e procedura şi trebuie aprobat. 
 Sunt de acord şi cu rectificarea bugetară. 
 Cu privire la buldo-excavator sunt de acord pentru că trebuie reparat.E fier şi se 
strică.Şoferul e un profesionist bun.Anul trecut la inundaţii am rugat conducerea să 
intervină acolo la pod la Baniţă.Am intervenit cu saci de nisip şi cu buldo-excavatorul 
să nu o ia apa pe drum.Avem pădure în Cepoasa şi acolo e un mal care nu a mai fost 
reparat din 2010. 
 Dl.Popa:Există un pretendent la primărie care are buldo-excavator şi care va 
merge cu el prin comună ca Nelu acum 7 ani. 
 Dl.Nicolescu:Să fie sănătos,e treaba lui.Noi ca şi consilieri locali trebuie să-l 
reparăm pe al nostru. 
 Dl.Alexe:La Cepoasa nu se poate intra .Trebuie curăţaţi pomii. 
 Dl.Nicolescu:Se poate defrişa.Acum câţiva ani aşa am procedat.Eu zic că atunci 
când e nevoie de buldo-excavator şi e solicitat, să se intervină. 
 Dl.Tudosiea:Să astupe şi şanţurile pe unde s-a scos ţeava. 
 Dl.Popa:Cine a avut contract să o scoată,trebuia să o şi acopere. 
 Dl.Tudosiea:Oamenii nici nu au fost informaţi. 
 Dl.Popa:Cine a stat la capul locului a primit bani,cine nu,nu. 
 Dl.Nicolescu:Rugămintea mea este să se intervină la pod vreo 50 de m, că vine 
apa peste noi. 
 Dl.Niţi:Dacă se deschide vadul,cred că vine mai repede apa.Va fi ca la 
Cismăreşti.Acolo e un punct de oprire a apei. 
 Dl.Nicolescu:La noi sunt dale puse după.Nu sapă apa sub ele.La Bebe aţi văzut 
cum s-a făcut?Dacă vine unul noaptea şi mai are şi viteză, poate să moară.E dezastru! 
 Dl.Popa:Tot pod trebuie… 
 Dl.Nicolescu:Câte poduri să facem,5-6?Ne trebuie bugetul pe 10 ani. 
 Dl.Tudosiea:Da,dar rămâne făcut. 
 Dl.Nicolescu:Cred că 30000 nu e mult.Văd că manopera este mică. 
 Dl.Niţi:Depinde pentru ce piese. 
 Dl.Stancana:Fuzetă. 
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 Dl.primar:La inundaţii a fost suprasolicitat.Îl chem acum pe Florin  să spună că 
a fost şi la dvs? 
 Dl.Nicolescu:La mine ,nu.Poate a fost la primar. 
 Dl.Popa:Vreau să ştiu cine a luat pietriş din gârlă şi l-a dus prin fermă? 
 Dl.Tudosiea:L-au dus la Dulugeac.Treanţă nu i-a lăsat să treacă pe la ei. 
 Cu primul punct de pe ordinea de zi sunt de acord. 
 Referitor la cel de-al doilea punct, cred că trebuie făcut,dar preţul e prea 
mare.Aici o să mă abţin pentru că se dau bani din bugetul local ,care vor fi recuperaţi 
cine ştie când. 
 Cu bugetul sunt de acord să se dea bani pentru toţi salariaţii.Trebuia dat de 
prima dată.Trebuiau să se găsească sume pentru toţi.Pentru ceilalţi cum au fost? 
 Dl.primar:Sunt capitole separate în buget,iar biblioteca şi apa sunt în subordinea 
consiliului local. 
 Dl.Tudosiea:Buldo-excavatorul trebuie reparat,dar nu trebuie forţat.De un an 
întreb de  o motocoasă .Când apare,când dispare. 
 Dl.primar:O să-l aduc,dar nu merge tractorul. 
 Dl.Tudosiea:Cu balastul,nu ştiu cum vin alţii să-l ia de la noi.Era bine dacă lăsa 
şi pe drum. 
 Dl.Nicolescu:E lege să nu se ia balast din albia râului. 
 Dl.Tudosiea:De la Chioara se iau maşini de maşini. 
 Dl.primar:S-a forat un puţ când am fost plecat,şi au venit şi cu bascule. 
 Dl.Tudosiea:Eu nu zic să nu ia,dar să mai pună şi pe drum. 
 Dl.primar:Au pus pe drumul spre Fundul Câmpului pe care trec şi cetăţenii 
nostri. 
 Dl.Vizonie:Nu se mai poate trece pe acolo de la Dulugeac la deal . 
 Dl.Stancana:Acum s-a rezolvat. 
 Dl.Tudosiea:Dacă se repară buldo-excavatorul să astupe toate şanţurile de la 
parcul 12. 
 Dl.Stancana:Aşa e,acolo e neacoperit.Au luat ţeava şi nu s-a mai acoperit. 
 Dl.Tudosiea:Cu aprobarea cui? 
 Dl.Stancana:Cu a consiliului local. 
 Dl.Niţi:Nu-i pe mandatul actual. 
 Cu canalizarea sunt de acord,dar vreau să se respecte ca şi la gaze să fie 
diriginte de şantier,care să urmărească lucrările pas cu pas.La apă nu s-au respectat 
nici cele mai mici norme .Nu s-a pus strat de nisip,fir de avertizare, s-au spart 
bordurile, a rămas ţeava afară din apă… 
 Când va fi licitat să fie şi reprezentanţi ai consiliului local. 
 Dl.primar:Va fi publicat pe SEAP.Să vedeţi la canalizare ce deranj se va face. 
 Dl.Niţi:Câţi bani s-au încasat la buldo-excavator? 
 D-na contabil:1500 de lei pe doi ani. 
 Dl.Niţi:Suma e foarte mare….E posibil aşa ceva?Consumul de motorină 
depăşeşte zeci de tone anual. 
 Tractorul a fost dus la Drăgăşani?Sumele aprobate pentru societatea lui Popescu 
s-au virat toţi ?Reparaţiile cine le suportă? 
 D-na contabil:Societatea. 
 Dl.Niţi:Cine a dus tractorul la reparat,primăria sau societatea? 
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 D-na contabil:Societatea. 
 Dl.Niţi:De unde are bani să plătească? 
 Dl.primar:probabil că o să-l luăm înapoi.Ei nu au bani. 
 Dl.Niţi:Nu va fi plătit de primărie? 
 Dl.Stancana:Utilajul e al primăriei. 
 Dl.Niţi:E la societate. 
 Dl.Tudosiea:E dat în custodie cu folosinţă gratuită. 
 Dl.Niţi:El îl mulge.El îl foloseşte. 
 Dl.Popa:Nu vă place cum mulge vaca,o iei înapoi. 
 Dl.Niţi:Referitor la balast, am fost informat că s-a luat şi că s-a stricat drumul la 
Murguleţ Marin. 
 Dl.primar:O să-l reparăm şi acolo. 
 Dl.Popa:Anabella l-a stricat. 
 Dl.Niţi:La puţuri mi se pare mult.ce face de banii ăştia?Şi eu am avut unul pus 
de executor. 
 Dl.Stancana:Tractorul e de proastă calitate.Uitaţi-vă la cauciucuri. 
 Dl.Niţi:Au fost schimbate. 
 Dl.Tudosiea:Dacă e chinezesc…. 
 Dl.Stancana:Ce facem cu el? 
 Dl.Niţi:Nu aţi zis că se termină cu societatea şi-l preia primăria? 
 Dl.Stancana:A fost dus la SMA Drăgăşani.Cred că nici ambreiajul nu este 
bun,deşi a fost schimbat.Hai să ne hotărâm ce facem cu el.O să ajungem să vină Vasile 
să-l ia la fier vechi. 
 Dl.primar:A plecat un salariat de la societate şi mai sunt fonduri. 
 Dl.Niţi:Sunt doi şefi şi un muncitor. 
 Dl.primar:Cine e al doiela şef? 
 Dl.Niţi:Dl.contabil Buiculescu:Cu Găină, a dat faliment,a închis? 
 Dl.primar:A renunţat la chirie. 
 Dl.Niţi:Care a fost cauza? 
 Dl.primar:A închis şi o să reluăm licitaţia. 
 Dl.Niţi:La baie cum e? 
 Dl.primar: E la zi cu plata. 
 Dl.Niţi:Vreţi să ne arătaţi ultima chitanţă? 
 Dl.primar:E şi cu curentul la zi. 
 Dl.Nicolescu:E întreţinut, e vopsit. 
 Dl.Stancana:Se încasează bani.Sunt achitaţi la zi şi aduc un venit comunei. 
 Dl.Niţi:Ce măsuri aţi luat cu Popescu.Am făcut scris la prefectură,aştept 
răspunsul. 
 Dl.primar:Ca să intre în legalitate trebuie să intre în posesia terenului. 
 Dl.Niţi:Să vedem în ce condiţii a construit,cu a cui aprobare. 
 Dl.Săndulescu:Canalizarea este una din investiţiile cele mai mari,depăşind chiar 
şi investiţia de gaze.La gaze atunci investiţia era mare şi de amploare,dar nu şi-a atins 
scopul pe parcurs pentru că gazele s-au scumpit şi foarte mulţi locuitori au fost nevoiţi 
să se debranşeze parţial sau total.Cu canalizarea e altceva şi timpul va demonstra că-şi 
va atinge scopul. 
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 Jumătate din comună beneficiază de apă şi aproximativ 20-30% nu au unde 
arunca apa menajeră.Nu au mulţi fose şi apa se scurge pe şanţ.Cofinanţarea nu este 
mare pentru bugetul primăriei.Sunt de acord. 
 Cu buldo-excavatorul am aflat că de 9 ani nu s-a făcut un RK.Eu am cerut în 
comisie un raport din partea compartimentului de specialitate din care să ne dăm 
seama câte ore a funcţionat,ce a făcut,câţi bani s-au încasat.Raportul a fost sumar 
întocmit.Acest buldo-excavator a fost la nişte lucrări în urma inunaţiilor.Din foile de 
parcurs trebuiau extrase şi făcută o corelaţie.Acest buldo-excavator a fost închiriat şi la 
Petrom de la care s-au încasat nişte sume care nu se regăsesc aici.Vrem să ştim ce s-a 
realizat cu el.Anul trecut eu am fost afectat de trei inundaţii şi am vazut că nu s-a 
consumat mult cu el.Sunt de acord cu aceste sume. 
 Cu raportul de expertiză , a fost făcut la solicitarea Parchetului de pe lângă 
Tribunalul Olt.Se vor face măsurători,va compara devizul de lucrări,dacă e în interesul 
unei anchete sunt de acord, mai ales că sumele se vor recupera de la persoanele 
vinovate şi eu cred că şi firma este vinovată. 
 Sunt de acord şi cu rectificarea bugetară şi cu majorarea salarială de 12% pentru 
toţi salariaţii.Că o mai trecem şi prin hotărâre asta e doar o formalitate pe care o voi 
vota. 
 D-na contabil:Cu privire la raportul întocmit eu am scris exact sumele încasate 
de la persoanele fizice.Aşa s-a specificat în procesul verbal al şedinţei.Lucrările 
domnului Preduţ Florian Cosmin sunt consemnate pe foile de parcurs,eu nu am de 
unde să ştiu ce a făcut. 
 Dl.primar:Cei de la Petrom ne-au virat prin ordin de plată,dar în anul 2013. 
 D-na contabil:În procesul verbal se solicitau sumele încasate pe anii 2014-
2015.Raportul a fost întocmit cum mi s-a cerut.Eu sunt contabil. 
 Am primit 124.000 lei pentru echilibrarea bugetului.Sumele sunt suficiente 
pentru plata reparaţiilor buldo-excavatorului şi pentru raportul de expertiză,dar 
doamna Niţi Elena-Mădălina va trebui să modifice planul anual de achiziţii. 
 Dl.Stancana:Trebuia aprobat prin hotărâre. 
 D-na contabil:Programul anual de achiziţii nu se aprobă prin hotărâre.Se 
modifică în funcţie de banii existenţi. 
 Dl.Stancana:Nu se aprobă prin hotărâre? 
 D-na contabil:Nu.Este un plan care se schimbă. 
 Dl.Stancana:Eu ştiu că se aprobă  o dată cu bugetul şi modificarea la fel. 
 Dl.Tudosiea:La cămin mai aveţi oameni? 
 Dl.primar:Nu. 
 Dl.Tudosiea:Nu poate sta acolo cel căruia i-a ars casa? 
 Dl.primar:El a sunat la 112 şi a spus că dă foc la casă şi că vrea să moară. 
 Dl.Popa:Eu vreau să plec edificat în legătură cu Anabella.Prin Vlăngăreşti nu 
pot trece pentru că consilierii locali au adoptat o hotărâre să nu mai treacă maşini peste 
un anumit tonaj.Ei au asfaltat ,dar nu au decât un singur strat.Când se întâmplă 
asemenea fenomene indiferent că este la la OMV sau Anabella primăria trebuie să sară 
şi să ia legătura cu ei.Ori nu mai trec până nu fac ceva şi pe drum, ori plătesc o taxă.O 
firmă de asemenea dimensiuni are potenţial.Anabella are peste 60 de magazine ca cel 
din Drăgăşani.Noi consilierii locali avem posibilitatea cu ajutorul unui organism  de la  
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Slatina să interzicem să mai ia pietriş şi nisip pentru construcţii sau întreţinerea 
drumurilor fără aprobare. 
 Dl.Tudosiea:Nu se face cu aprobarea primăriei ci a lui OGA. 
 Dl.primar:În trecut am mai adoptat o hotărâre pentru retricţionarea traficului pe 
perioada verii,dar s-a revocat pentru că nu am luat aviz de la poliţie. 
 Dl.Stancana:Sunt vorbe.Eu am trecut pe la Vlăngăreşti şi nu am vazut nicio 
interdicţie. 
 Dl.Popa:Este o barieră pusă şi un indicator cu accesul interzis. 
 Dl.Săndulescu:La cum arată acum drumul lor, rivalizaeză cu drumul 
judeţean.La noi nu există această mentalitate.Suntem în perioada în care nu avem ce 
face pentru că cei de la Petrom achită taxele de drum. 
 Dl.Popa:Când sunt probleme,zic să mergem cu căciula în mână la conducere să 
ne ajute. 
 Dl.Nicolescu:Tot cu căciula în mână s-au dus şi pentru drumul de la Spătaru 
care e prăbuşit.Nu din cauza Petromului s-a prăbuşit drumul. 
 Dl.Popa:Drumul aceste e în lista de priorităţi a consiliului judeţean de 4 ani. 
 Dl.Nicolescu:Acolo s-au făcut nişte lucrări pentru care s-au luat bani. 
 Dl.primar:Nu am plătit noi. 
 Dl Stancana:Propun să trecem la vot:  
1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea scoaterii la licitaţie publică a investiţiei 
Prima infiinţare reţea publică de apă uzată (canalizare şi statie de epurare) în satele 
Cungrea,Oteştii de Jos şi Cepeşti,comuna Cungrea,jud.Olt-10 voturi pentru. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea plăţii onorariului expertului Marinescu 
Marian -8 voturi pentru,2 abţineri:dl.Tudosiea şi d-na Marica. 
3.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local-10 voturi pentru. 
4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea încheierii unui contract de prestări 
servicii cu firma S.C.IVECO TRUCK SERVICES şi  aprobarea plăţii pieselor de 
schimb şi a reparaţiei buldo-excavatorului din dotare-10 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                                 Preşedinte,                           Secretar, 

                       Gheorghe STANCANA     Gabriela ANDRONIE 

  

  
  


